
Protokół Nr 10/2015 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej oraz 
Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego w Nowym Miasteczku 
z dnia 26 sierpnia 2015 r. 

W dniu 26 sierpnia 2015 roku o godzinie 9.00 w biurze Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku odbyło się posiedzenie Komisji Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
oraz Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego w Nowym Miasteczku. 
W posiedzeniu komisji uczestniczyło ośmiu (8) radnych . Obradom przewodniczyła 
przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Grażyna Pabierowska. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie komisji. 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
3. Uzgodnienie organizacji ruchu na ulicy Głogowskiej 
4. Ocena sytuacji w rolnictwie : 

• Przebieg żniw 
• Skutki niekorzystnego zjawiska atmosferycznego - suszy w roślinach 

okopowych i kukurydzy 
5. Propozycja ponownego wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Lubuskiego 

o powołanie komisji do szacowania zakresu i wielkości szkód w 
gospodarstwach rolnych na terenie naszej gminy w wyniku suszy roślin 
okopowych i kukurydzy 

6. Podatek akcyzowy 
7. Dożynki Gminne 
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasteczko oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia tej umowy 

9. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1036F Nowe 
Miasteczko -Bukowica . 

10. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku 
komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1035F Nowe Miasteczko
Rejów 

11. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku 
komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1037F Nowe Miasteczko -
Popęszyce . 

12. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1032F Bytom 
Odrzański- Wierzbnica- Miłaków. 

13. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych , 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nowe Miasteczko 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

14. Sprawy bieżące . 

15. Zakończenie komisji. 



Porządek obrad: 
1. Otwarcie komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Grażyna Pabierowska 
otworzyła posiedzenie komisji stałych . 
Na podstawie listy obecności stwierdzono kworum Komisji Gospodarki 
Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego oraz Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 

Przewodnicząca Komisji przeczytała proponowany porządek obrad, 
zaproponowała zmiany: 
- w punkcie 7 Uchwała w sprawie zmiany w planie budżetu Gminy Nowe 
Miasteczko na 2015 r. 
- punkt 8 Uchwała w sprawie zmian do uchwały Nr XLlV1262/2014 Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku z dnia 21 sierpnia 2014 roku dotyczącej poboru podatków 
od nieruchomości , rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa 
wyznaczenia inkasentów oraz terminów płatności dla inkasentów. 
- do punktu 9 Uchwała w sprawie: zawarcia porozumienia w sprawie realizacji 
zadań z zakresu oświaty dotyczących zapewnienia realizacji obowiązku 

szkolnego uczniom z Gminy Nowe Miasteczko w placówkach oświatowych dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Nowa Sól- Miasto 
Pozostałe punkty przesunięte od punktu 10. 
Proponowane zmiany przyjęto jednogłośnie - 8 radnych głosowało za. 

3. Ocena Uzgodnienie organizacji ruchu na ulicy Głogowskiej 

Przewodniczący przedstawił propozycje uregulowania organizacji ruchu na ulicy 
Głogowskiej gdzie proponuje się zakaz postoju i zatrzymywania z wyłączeniem , 
niedziel i świąt godzinach 6.00-22.00 przy jednej stronie jezdni od budynku 
siedziby Fundacji Wzgórz Oalkowskich . W głosowaniu komisje jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowały wniosek : Komisji Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Srodowiska 5 głosów za i Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 
4 głosów za . 

4 . Ocena sytuacji w rolnictwie: 

• Przebieg żniw 
Przebieg żniw przedstawiła Pani Zofia Wróbel 

• Skutki niekorzystnego zjawiska atmosferycznego - suszy w roślinach 
okopowych i kukurydzy 

Sytuację przedstawiła Pani Zofia Wróbel. Opisała stan obecny aktualne 
możliwości wsparcia rolników poszkodowanych przez suszę . 

5. Propozycja ponownego wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Lubuskiego 
o powołanie komisji do szacowania zakresu i wielkości szkód w 
gospodarstwach rolnych na terenie naszej gminy w wyniku suszy roślin 
okopowych i kukurydzy 



Temat przedstawiła Pani Zofia Wróbel. Opisała stan obecny 
możliwości wsparcia rolników poszkodowanych przez suszę 

6. Podatek akcyzowy 
Temat przedstawiła Pani Zofia Wróbel. 

aktualne 

7. Uchwała w sprawie zmiany w planie budżetu Gminy Nowe Miasteczko na 2015 r." 

Projekt uchwały przedstawiła Pani zastępca skarbnika Dorota Jatczak. Pani 
Burmistrz szerzej omówiła pozycję przesunięć w budżecie dotyczących kwot na 
remont w Zespole Szkół. 

Doszedł Dyrektor Zespołu Szkół Pan Sławomir Kopyciel który dodatkowo 
wyjaśnił zmiany w budżecie dotycz.ące Zespołu Szkół . 

Komisja nie opiniowała w głosowaniu projektu uchwały . 

8. Uchwała w sprawie zmian do uchwały Nr XLlV126212014 Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku z dnia 21 sierpnia 2014 roku dotyczącej poboru podatków od 
nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa wyznaczenia 
inkasentów oraz tenninów płatności dla inkasentów. 

Po krótkiej dyskusji Radni przystąpili do głosowania - w głosowaniu komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami: 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 5 głosów za i Gospodarki Komunalnej 
Ładu i Porządku Publicznego 4 głosów za. 

9. Uchwała w sprawie: zawarcia porozumienia w sprawie realizacji zadań z 
zakresu oświaty dotyczących zapewnienia realizacji obowiązku szkolnego 
uczniom z Gminy Nowe Miasteczko w placówkach oświatowych dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Nowa Sól- Miasto 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Szczęsnulewicz. W głosowaniu 

komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi 
głosami : Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 5 głosów za i Gospodarki 
Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 4 głosów za . 

Wyszła Radna Grażyna Kwiecień , oraz Radny Andrzej Biazk. 

10. Dożynki Gminne 

Sytuację, stan przygotowań , planowane atrakcję , aspekt organizacyjny, program 
przedstawiła Pani Burmistrz Danuta Wojtasik . 

11 . Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Nowe 
Miasteczko oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia tej umowy 

Projekt uchwały przedstawił Radny Łukasz Borkowski. Radny Marek Miszaczak 



uważa że należy negocjować wysokie opłaty za dzierżawę. 

12. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1036F Nowe 
Miasteczko -Bukowica. 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Wysoczański. 
W głosowaniu komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
następującymi głosami: Komisji Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 4 
głosów za i Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 3 głosów za. 

13. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1035F Nowe 
Miasteczko- Rejów 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Wysoczański . 
W głosowaniu komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
następującymi głosami : Komisji Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 4 
głosów za i Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 3 głosów za . 

14. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1037F Nowe 
Miasteczko - Popęszyce. 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Wysoczański . 
W głosowaniu komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
następującymi głosami : Komisji Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 4 
głosów za i Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 3 głosów za. 

15. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1032F Bytom 
Odrzański- Wierzbnica- Miłaków. 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Wysoczański. 
W głosowaniu komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
następującymi głosami : Komisji Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 4 
głosów za i Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 3 głosów za . 

16. Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Nowe Miasteczko oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Wysoczański . 

W głosowaniu komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
następującymi głosami: Komisji Komisji Roln ictwa i Ochrony Środowiska 4 
głosów za i Gospodarki Komunalnej Ładu i Porządku Publicznego 3 głosów za . 

17. Sprawy bieżące. 
Beata Musiał poprosiła Andrzeja Włodarczaka o dodatkowy kubeł na cmentarz w 
Borowie Wielkim . Małgorzata Żmijowska zwróciła uwagę na przewalający się 



słup przy drodze gminnej w Miłakowię . Radna Żmijowska zwróciła uwagę na 
niedziałające wejście za złotówkę do szaletów miejskich, oraz nieświecące lampy 
uliczne w Miłakowie . 
Pani Żmijowska wnioskuje o założenie na istniejących słupach dodatkowych 
lamp między Panią Nowakowską a Bednarczyk koło Pana Marczaka, oraz przy 
drodze do Państwa Gajzler i Gurgacz. 
Przewodniczący Eugeniusz Zwarycz ponowił wniosek o jak najszybszy przegląd i 
naprawę niedziałających lamp oświetlenia ulicznego w całej gminie Nowe 
Miasteczko . 
Pani Anna Rogala przedstawiła sposób składania wniosku o pomoc w postaci 
umorzenia podatku . 
Radna Pabierowska wnioskuje o zakup materiałów na remont chodnika w 
Gołaszynie już w tym roku tak aby wykorzystać pieniądze na ten cel z Funduszu 
Sołeckiego zapisane na 2015 rok. 
Radny Łukasz Borkowski zapytał ' 0 stan zawansowania pracy przy 
przepompowni - Andrzej Włodarczak odpowiedział że czekamy na ogłoszenie 
projektów z PRaW. 
Pani Grażyna Pabierowska ponowiła wniosek o naprawę oświetlenia na ulicy 
Ogrodowej . Pani Żmijowska poprosiła Panią Burmistrz o naprawę oświetlenia w 
Miłakowie. Radna Żmijowska poprosiła o zwrócenie się Gminy do zarządu dróg 
krajowych o pomoc w remoncie przystanku przy S3 w Miłakowie . 

18. Zakończenie komisji. 

Protokół wraz z nagraniem z komisji jest dostępny na stronie internetowej BlP 
Urzędu Miejskiego. 

W . Kopeć 
Przewodnicząca Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Grażyna Pabierowska 

fł~ 
Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej ładu i Porządku Publicznego 

Eugeniusz Zwarycz 


